

Näringslivsråd

Datum	2018-09-04	
Tid	17:00-19:00	
Plats	Stadshuset	
Deltagare	Roger Fredriksson Torbjörn Lind Ronny Johannesson Willy Persson Kina Linder Kenneth Mikaelsson Tommy Andersson Sofia Loell Mikael Espenkrona Angelica Coleman	M, Ordförande Näringslivschef Industrigruppen Företagarna AF C S, Ordförande Ronneby Handel Ronneby Företagsgrupp Näringslivsutvecklare
	Jennifer Stenfelt	Ung Företagsamhet

1. Aktuella Näringslivsfrågor

- Jennifer Stenfelt presenterade nuläge och verksamhetsplan för läsåret 18/19. Presentationen bifogas anteckningarna.
- Torbjörn och Angelica presenterade uppdaterad näringslivsplan och nuläge kring de aktuella projekt som bedrivs inom Näringslivskontoret. Presentation bifogas med anteckningarna.

2. Fokusområden 2018-2020

Nya mätresultat för Handelsindex 2017 har kommit.

Totalt handelsindex 74 (2016, 74)

Dagligvaror 89 (2016, 89)

Sällanköp 58 (2016, 57)

De nya handelsetableringarna som landat in i kommunen har ännu inte haft någon större påverkan på handelsindex.

3. Gemensamma rapporter

- Ronneby Nu, mässan går av stapeln den 23 september, ett 75-tal företag är anmälda.

- Guldeken, 5 oktober på BCC i Ronneby. Planering och uppdatering av material pågår.
- Årets Ronnebynuare, näringslivsrådet beslutade enhälligt att tilldela årets pris till Kerstin Magnér, ordförande i Blekingepärlor.

4. Frågeställningar från näringslivet

Aktuella frågor som var upp för diskussion:

- Önskemål om genomfart vid parkering, kvarteret David. Det är en del i en större översyn av hela trafikläget i centrum.
- Parkeringsproblem i samband med in och utcheckning vid Villa Flora/Viola. Rapporterades att problemet nu är löst.
- Avsaknad av strategi/årsplan för evenemanghantering.
- Bättre dialog/information kring planerade vägarbeten, företrädesvis centrum. Kan orsaka störning för handel.
- Bildande av Besöksnäringsråd, för att bättre ta tillvara branschen intressen och aktivt driva utveckling av näringen.

Vad gäller fråga 3 och fråga 5 så beslöt mötet att bjuda in Johan Sandberg för diskussion kring dessa frågor vid nästa möte.

5. Övriga frågor

- Nikolaus Westrup hade till mötet anmält frågan kring arrende vid tillgänglighetsanpassning i centrum. Frågan hänskjut till nästa möte då vi också försöker bjuda in vår nya trafikingenjör.

Nästa möte är den 16 oktober kl 17:00 på Stadshuset, Hobysalen

Vid anteckningarna

Torbjörn Lind
Näringslivschef